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Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

Krrysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wfoclawek

Interpelacja

W sprawie uporzqdkowania terenu po prowadzonych pracach - ul. Kalika/Fredry.

Szanowny Panie Prerydencie,

W imieniu mieszkafc6w osiedla Poludnie w szczeg6lno5ci uiytkownik6w garainl przy ul. Fredry we
Wfocfawku zwracam siq z uprzejmq pro6bq o uprzqtniqcie terenu i naprawq powstatych w wyniku
prac pojazd6w ciqikich i maszyn budowlanych pas6w zieleni i zjazdu do garaiy. Zaniepokojeni
mieszkar{cy dysponujqc dokumentacjq zdjqciowE zwr6cili uwagq, ie pned pzebudowq przystanku
na ul. Kaliskiej i budow4 fragmentu Scieiki rowerowej zielef i ziazd byty w bardzo dobrym stanie,
natomiast po budowie, teren nie zostal przywr6cony do stanu pierwotnego. W efekcie powstaly
gfqbokie wYnvy w betonie, pokruszone zostaly krawqiniki ( koparko-fadowarka ), a zielef jest
rozjeidiona.

Proszq Pana Prezydenta o zajqcie stanowiska w tej sprawie i pozytytune rozpatrzenie profby.

Z powaianiem


